
EL SUBSECRETARIO DE SANIDAD UNIVERSAL Y SALUD PÚBLICA, RICARDO 
CAMPOS, VISITA LA SEDE DEL PSPV-PSOE ALTEA PARA OFRECER UNA 
CHARLA COLOQUIO 
 

Ayer por la tarde el Subsecretario de Sanidad Universal y Salud Pública, Ricardo Campos, 

visitó la sede del PSPV-PSOE Altea para ofrecer una charla coloquio sobre la situación que ha 

atravesado la sanidad, concretamente en la Comunidad Valenciana, en los últimos tiempos y de 

cómo los recortes del Partido Popular vilipendiaron por completo el sistema sanitario. 

 

Campos quiso empezar su intervención recalcando que la Conselleria de Sanitat, encabezada 

por la socialista Carmen Montón, de nuevo pasa a llamarse Conselleria de Sanitat Universal y 

Salud Pública, ya que eso es lo que persigue el Partido Socialista, una sanidad universal y de 

calidad que tal como afirmaba el Subsecretario, poco a poco se va consiguiendo ya que se ha 

eliminado el copago sanitario, los anticonceptivos conocidos coloquialmente como “la píldora 

del día después” está al alcance de todas, se han recuperado los programas de reproducción 

asistida para mujeres lesbianas o mujeres que quieran una unidad familiar monoparental, 

además de volverse a  formar los Consejos de Salud que las políticas del PP habían eliminado. 

 

Ricardo Campos quiso destacar que desde la Conselleria de Sanitat se está invirtiendo de nuevo 

en las infraestructuras y equipamientos sanitarios en toda la comunidad, hecho que no ocurría 

desde años atrás, además avanzó que en mayo se presentará un programa de dignificación 

sanitaria. Además de esto, tal y como nos informaba el Subsecretario de Sanidad, se está 

recuperando el sistema público que se había privatizado por parte del PP y se van a reducir las 

listas de espera además de darles total transparencia para que no haya pacientes de primera, 

segunda y tercera, que era como los tenía el Partido Popular y que dejó fuera de la atención 

médica a más de 10.000 personas. Campos también destacó que con las nuevas políticas desde 

Sanidad se han declarado espacios libres de violencia de género todas las dependencias 

sanitarias públicas, dando así un paso más en la lucha contra esta lacra social. 

 

El Subsecretario de Sanidad, Ricardo Campos nos dio una primicia y es que la Comunidad 

Valenciana pretende formar parte del programa piloto en la Comunidad Europea para que con la 

tarjeta sanitaria se pueda viajar a cualquier país de la UE y que podamos ser atendidos con ella 

en cualquier hospital o centro médico ya que mediante la misma tendrán acceso a nuestro 

historial médico. 

 

Campos también respondió a las preguntas de los y las asistentes, y referente a la cuestión sobre 

la creación de un nuevo hospital, respondía que el coste sería de unos 80 millones de euros más 

la dotación del personal sanitaria. Destacó que esa fue otra gran mentira del PP que prometía 

hospitales a sabiendas de que las arcas de la comunidad están vacía porque ese dinero se gastó 

en actos como la Fórmula 1 o la salida de la Volvo Ocean RACE. Concluyendo su intervención 

con la siguiente frase, que según avanzó resume muy bien la política de gestión tanto del PSPV 

como del PP: “El Partido Socialista buscamos una sanidad social y el Partido Popular busca una 

sanidad que les lucre” 

 

La Secretaria General y Concejala de Sanidad, Verónica López, quien se encargó de abrir el 

acto ofrecido ayer por la tarde, se mostraba muy satisfecha de poder contar con la presencia de 

Ricardo Campos, la propia López afirmaba que poco a poco se va recuperando el sistema 

sanitario que siempre ha buscado el Partido Socialista gracias al trabajo de profesionales como 

el propio Ricardo Campos y gracias a la Consellera Carmen Montón, quien tal y como 

informaba la edil, se puso a trabajar desde el minuto uno para lograr una sanidad universal, 

gratuita y de calidad. 

 

 

 

 



 

 
EL SUBSECRETARI DE SANITAT UNIVERSAL I SALUT PÚBLICA, RICARDO 
CAMPOS, VISITA LA SEU DEL PSPV-PSOE ALTEA PER A OFERIR UNA 
XARRADA COL·LOQUI 
 

Ahir a la vesprada el subsecretari de Sanitat Universal i Salut Pública, Ricardo Campos, va 

visitar la seu del PSPV-PSOE Altea per a oferir una xarrada col·loqui sobre la situació que ha 

travessat la sanitat, concretament a la Comunitat Valenciana, en els últims temps i de com els 

retalls del Partit Popular van vilipendiar per complet el sistema sanitari. 

 

Campos va voler començar la seua intervenció recalcant que la Conselleria de Sanitat, 

encapçalada per la socialista Carmen Muntó, de nou passa a cridar-se Conselleria de Sanitat 

Universal i Salut Pública, ja que això és el que perseguix el Partit Socialista, una sanitat 

universal i de qualitat que tal com afirmava el subsecretari, a poc a poc es va aconseguint ja que 

s'ha eliminat el copago sanitari, els anticonceptius coneguts col·loquialment com “la píndola del 

dia després” està a l'abast de totes, s’han recuperat els programes de reproducció asistida per a 

dones lesbianes o dones que vulguin formar una família monoparental, a més de tornar-se a 

formar els Consells de Salut que les polítiques del PP havien eliminat. 

 

Ricardo Campos va voler destacar que des de la Conselleria de Sanitat s'està invertint de nou en 

les infraestructures i equipaments sanitaris en tota la comunitat, fet que no ocorria des d'anys 

arrere, a més va avançar que al maig es presentarà un programa de dignificació sanitària. A més 

d'açò, tal com ens informava el subsecretari de Sanitat, s'està recuperant el sistema públic que 

s'havia privatitzat per part del PP i es van a reduir les llistes d'espera a més de donar-los total 

transparència perquè no hi haja pacients de primera, segona i tercera, que era com els tenia el 

Partit Popular i que va deixar fora de l'atenció mèdica a més de 10.000 persones. Campos també 

va destacar que amb les noves polítiques des de Sanitat s'han declarat espais lliures de violència 

de gènere totes les dependències sanitàries públiques, donant així un pas més en la lluita contra 

esta xacra social. 

 

El subsecretari de Sanitat, Ricardo Campos ens va donar una primícia i és que la Comunitat 

Valenciana pretén formar part del programa pilot en la Comunitat Europea perquè amb la 

targeta sanitària es puga viatjar a qualsevol país de la UE i que podem ser atesos amb ella en 

qualsevol hospital o centre mèdic ja que per mitjà de la mateixa tindran accés al nostre historial 

mèdic. 

 

Campos també va respondre a les preguntes dels i les assistents, i referent a la qüestió sobre la 

creació d'un nou hospital, responia que el cost seria d'uns 80 milions d'euros més la dotació del 

personal sanitària. Va destacar que eixa va ser una altra gran mentida del PP que prometia 

hospitals sabent que les arques de la comunitat estan buida perquè eixos diners es Gastó en actes 

com la Fórmula 1 o l'eixida de la Volvo Ocean RACE. Concloent la seua intervenció amb la 

següent frase, que segons va avançar resumix molt bé la política de gestió tant del PSPV com 

del PP: “El Partit Socialista busquem una sanitat social i el Partit Popular busca una sanitat que 

els lucre” 

 

La secretària general i Regidora de Sanitat, Verónica López, qui va ser l’encarregada d’obrir 

l’acte d’ahir per la vesprada, es mostrava molt satisfeta de poder comptar amb la presència de 

Ricardo Campos, la mateixa López afirmava que a poc a poc es va recuperant el sistema sanitari 

que sempre ha buscat el Partit Socialista gràcies al treball de professionals com el mateix 

Ricardo Campos i gràcies a la consellera Carmen Muntó, qui tal com informava l'edil, es va 

posar a treballar des del minut un per a aconseguir una sanitat universal, gratuïta i de qualitat. 

 

 

 



 


